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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET 
2017-05-10 
  

Tid: 19:00 

  

Plats: Paviljongen Hugelsta 

  

Närvarande:  
 

Per Lundquist,  

Fredrik Lindblad 

Knut Lövstaf  

Joel Edving 

Tommy Jonsson 

Lennart Ekström 

Peter Ekström 

Daniel Lindström 

 

 

1 MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

2 VAL AV JUSTERINGSMAN 

Till justeringsman valdes Peter Ekström 

  

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående styrelsemötesprotokoll från det konstituerade mötet i samband med 

årsmötet 2017-04-27 godkändes och lades till handlingarna. 

  

4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST 

Ekonomi och årsmöte 
- Ekonomi 

Styrelsen beslutade att köpa in Fortnox för att hantera bokföringen åt Samskyttet. 

 

- Årsmöte. 
Diskuterade larm och kasunen på årsmötet. För att ta fram nytt förslag för hur 

eventuellt nytt larm och kasunen ska hanteras. 

 

- Verksamhetsberättelsen. 
Texten ändras till en förening istället för att mot den tidigare skrivningen där en 

förening pekades ut. 

 
Projektgrupp för iordningsställande bana H – Lägesrapport 
Jonas vill fortfarande vara kvar och jobba med detta. Har fått cirka 35 lass som 

ligger på H-vallen för att kunna jobba vidare. 

  

Protokoll 
Eskilstuna Samskytte 2017-05-15 1 (4) 
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Dessutom så planerar man för att spränga då berggrunden ligger ganska lågt. 

Alla föreningar skall ha tillträde till banan precis som idag men att de som betalar för 

detta arbete ska få ha fasta träningstider. 

 
Projekt för bana K Lägesrapport,  
Möte med bågsytteklubben tidigare ikväll där vi enades om att de, bågskyttarna, ska 

ha träningstider måndag, tisdag och onsdag mellan 17:00 – 20:00 och då ska det 

vara skjutförbud på K-vallen. 

S:t Eskil har träningar torsdagar 17:00 – 20:00 och lördagar 10:00 – 12:00. 

Eventuella tävlingar kan fortfarande ske på söndagar. Ofta då mellan 09:00 – 12:00. 

Finns även planer på att sätta upp ett plank, bullerplan, högst upp på vallen för att 

göra den högre och på så sätt minska  

 
Munktellarenan – Lennart/Peter lägersrapport 
Inga nya möten har hållits i de husrådsmöten som drevs under hösten 2016. 

Därför kommer Samskyttet att kalla till ett möte med samtliga föreningar som är där 

för att se över och komma överens om hur verksamheten skall bedrivas där. 

 

Ta fram nya avtal för all uthyrning och regler för hur all mål material och annat 

material som finns i Munktellarenan ska användas. 

I samband med det arbetet skall även timpriser tas fram så att det är klart vad det 

kostar att hyra men också vad som ingår i uthyrningen. 

 

Städdag Hugelsta 
Eskilstuna Samskytte kallar till en städdag där även det hålls en ordförande 

konferens för att ta fram handlingsplan för hur skyttet på Hugelsta ska utvecklas. 

5 BESLUT OCH PROJEKT 

Budget 2017 
Munktellarenan, H-vallen, jaktskyttet och Hugelsta (A-K)  i övrigt skall vara egna 

resultatenheter för att kunna hantera ekonomin på de olika verksamheterna på ett 

bättre sätt än idag. Budgeten går ihop som det ser ut.  

Därför beslutade styrelsen att: 

Munktellarenan 
- Peter och Lennart är ansvariga från styrelsen 

Jakt 
- Lennart och Per är ansvariga från styrelsen 

H-vallen 
- Fredrk och Daniel är ansvariga från styrelsen 

Hugelsta A-K förutom H 
- Tommy, Fredrik och Daniel är ansvariga från styrelsen 

 

I samband med arbetet med H-vallen skall de klubbar som sagt ja till debitering skall 

få en faktura på 10 000 vilket Knut skickar ut, Alla fakturor skall därefter gå till 

samskyttet.   

Tack vare att det behöver spränga gör att kostnaden ökar med cirka 12 000. Det 
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pågår ett arbete med att få föreningarna att betala ytterligare 4000 per förening. 

Berörda föreningar är EPK, S:t Eskil och Smedjan 

 

Arkiv till sekreterare 
Det finns troligen ett antal dokument nere i Munktellarenan, som vi bör hämta upp 

och gå igenom och sedan arkivera på lämpligt sätt. Föredragningsvis hos Eskilstuna 

stadsarkiv. Joel kontaktar arkivet hur man går tillväga för att arkivera där. 

 

Arkiv kassör och val av extern kassör 
Fullmakt SEB 
Samma sak här, hämta upp den gamla bokföringen, gå igenom den och sedan 

arkivera även detta hos Eskilstuna Stadsarkiv. 

Styrelsen beslutade också att välja in Knut Lövstaf som extern kassör. 

För detta så skall Knut erhålla 2000 + moms i arvode. 

 

Fullmakt till Knut löser Per hos SEB. 

 

 

Adress till Samskyttet 
Den nya adressen är: 
Eskilstuna Samskytte 

Box 441 

631 06 Eskilstuna 

Boxen kommer att vara gemensam med Eskilstuna Jaktskytte Klubb och kostnaden 

för denna kommer att delas mellan Samskyttet och EJSK 

 
Hemsida/ Facebook 
Finns en facebook grupp som heter Eskilstunaskyttets Samarbetsorganisation. Där 

ska vi bjuda in styrelserna för de olika föreningarna. 

 
Hemsidan/laget.se 
Jonas har inloggningsuppgifter till dem. Joel kontaktar Jonas och tar över de 

uppgifterna. 

Tidigare användare skall tas bort om de inte är behöriga. 

 

Domänen samskyttet.se kommer vi att få ta över, alla dokument kring det är på väg 

via post 

 

Bokningskalendern 
Bokningskalendern kommer att läggas upp på Google kalender. 

Just nu så är Jonas ansvarig för bokningarna just nu men så fort som Joel tar över 

detta så skall det hanteras på lämpligt sätt. 

 

Skjutbaneinstruktioner 
Enligt polisen så kan Eskilstuna Samskytte välja själva vilket skytte som kan 

bedrivas på de olika vallarna. 
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När det är bestämt så skall vi sätta upp nya skjutbaneinstruktioner på varje vall men 

även på anslagstavlan. 

6 ÖVRIGT 

Kuljaktsstigen som EOJK ska anordna senare kunde inte bokas upp för att de inte 

betalade arrendet på Hugelsta. 

 

  

7 NÄSTA MÖTE 

8 Juni klockan 18:00 Hugelsta skyttepaviljongen. 

  

8 MÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

  

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 
 

 

 

Joel Edving   Peter Ekström 

 

 

Ordförande 
 
 
 
Per Lundqvist 


